
19.3.2019 - SYPE 

Prítomní: 

Darina Čierniková, Martin Šturek, Karin Grobarčíková, Lukáš Švaňa, Marek Bajči 

 

Ospravedlnení: 

Beáta Štureková 

 

1. Príprava Valného zhromaždenia 

Členovia predsedníctva si prešli aktuálny stav prípravy VZ. Sústredili sa najmä na spôsob 

oslovovania organizácií. Je dôležité zabezpečiť potrebnú účasť na VZ. 

Predsedníctvo prijalo uznesenie o návrhu výšky členského príspevku na rok 2019 v sume 

12€. Tento návrh bude predložený na VZ. 

 

Martin Šturek aktualizoval zoznam úloh: 

● Pripravit pozvanku + dokumenty k pozvanke - Marek (1.3.2019) 

● Aktualny zoznam kontaktov na clenske organizacie - Darinka (1.3.2019) 

● Poslat pozvanku clenskym organizaciam - Martin (2.3.2019) 

● SKYPE predsednictva k Valnemu - predsednictvo (11.3.-15.3.2019) 

● Pripomienka pre prihlasenie - predsednictvo (18.3.-22.3.2019) - kto koho pozna 

● Potvrdenie poctu prihlasenych - Martin (8.4.2019) + email prihlasenym (3EUR na 

tricko) 

● Vecerny program na piatok - ?? (5.4.2019) + aktivity po organizovanom programe (aj 

prihlaseni si mozu zobrat) 

● Sprava o cinnosti RMZK za rok 2018 - ?? (10.4.2019) - Marek 

● Sprava o hospodareni za rok 2018 - Darinka (10.4.2019) 

● Sprava o cinnosti predsednictva - Martin (10.4.2019) 

● Plan cinnosti na rok 2019 - Martin+Darinka (10.4.2019) 

● Navrh na vysku clenskeho prispevku - predsednictvo (10.4.2019) 

● Materialovo-Technicke zabezpecenie - ?? (5.4.2019) - prichod na obed v Parnici 

● Pisanie zapisnice - ?? (13.4.2019) - Lukas Svana 

● Spocitavanie hlasov - ?? (13.4.2019) 

● Otazka - ideme vytvorit caso-priestor na prezentaciu organizacii? Minuly rok sme to 

mali, ale boli sme o 1 den dlhsie. 

● Otazka - dame ucastnicky poplatok? Minuly rok sme mali 5€ na 2 dni. 

● Otazka - ideme pozyvat hosti? Ak ano, koho? 

 

2. Aktuálne informácie z KPR 

Martin a Darinka informovali ostatných členov predsedníctva o aktuálnej situácii v projektoch 

MAYDAI a Mládež a obec. V projekte MAYDAI je potrebné riešiť posunutie termínu prípravy 

výstupu O2 a spoluprácu s RADAMOKom. V projekte Mládež a obec (EVS) nám neprišla 

avizovaná platba. Posledné 2 mesiace bol projekt financovaný z pôžičiek od Martina, 

Darinky a Zoji. Za február nebudeme môcť načas poslať výplaty. 

 

 


